
 

 

 
 
Verslag van de Algemene Ledenvergadering in de Lantearne d.d. 13 april 2023 
Aanvang 20.00 uur.  
                                                                                                                                
Aanwezig: 38 personen, inclusief bestuursleden 
Notulist: Saapke Verbeek 
Afmeldingen: Leden: K. de Boer, M. Heida en S. Meijer 
Namens de gemeente: J. van der Veen (SP), M. Kuipers (VVD) A. Hartsuiker en J. van der Schaar 
(Heerenveen Lokaal)  
 
 

 
 

1. Opening 

Voorzitter Aize Wijnstra opent de vergadering en heet alle aanwezigen hartelijk welkom. 

Dat welkom geldt in het bijzonder onze dorpswethouder en enkele raadleden. Vorig jaar 

waren deze allen verhinderd in verband met de coalitie-onderhandelingen voor de 

gemeenteraad. 

Vitens en Liander zijn begonnen met de aanleg van de nutsvoorzieningen op het Heechein 

en Tsjerkebleek. Daarmee zijn de herinrichting Tsjerkebleek en de uitvoering van de 

Centrumvisie van start gegaan. Dit zal de komende 2 jaar voor de nodige overlast zorgen, 

maar uiteindelijk een heel mooi resultaat opleveren. 

Wat betreft de verbetering van de infrastructuur is de gemeente in het hele dorp bezig met 

een behoorlijke inhaalslag. 

Voor verdere informatie over de activiteiten van Plaatselijk Belang verwijst de voorzitter 

naar het jaarverslag. Actuele ontwikkelingen in Akkrum-Nes zijn te volgen op de eigen 

website www.akkrum-nes.nl, alsook ook op www.akkrum.net.  

 

2. Vaststellen van de agenda 

Deze wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken en mededelingen 

Deze zijn er niet. Dus wordt overgegaan naar de behandeling van agendapunt 

 
4. Notulen ledenvergadering 21 april 2022 

De notulen liggen op tafel en zijn na te lezen op de website. Ze worden ongewijzigd 

vastgesteld met dank aan Geeske. 

 
5. Inhoudelijk jaarverslag 2022  

Ook dit verslag ligt op tafel en is na te lezen op de website. Er zijn geen vragen of 

opmerkingen.  

 
6. Financieel jaarverslag 2022 

Wietse Balsma geeft namens de penningmeester tekst en uitleg over het verslag. Er zijn 

geen vragen en opmerkingen over de balans. 

  

http://www.akkrum.net/
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Naar aanleiding van de Verlies- en Winstrekening doet Jan Willem van Es een suggestie in 

het kader van kopen in eigen dorp. En wel om de website van PB in de toekomst - in plaats 

van een landelijk bedrijf - door te laten hosten door Moune Webdesign. De VOAN heeft 

daar heel goede ervaringen mee. 

De voorzitter zegt toe dat het bestuur zich hierover gaat beraden. 

 
7. Begroting 2023 

Wietse merkt op dat de getoonde cijfers slechts een verwachting weergeven; de realiteit zal 

dus anders kunnen zijn. 

 
8. Verslag Kascommissie 

De kascommissie werd gevormd door André Tanis en Akke Boschma (verhinderd). 

André deelt mee dat de overzichtelijke stukken goed gecheckt konden worden.  

Op zijn voorstel wordt de penningmeester décharge verleend. Dit wordt met applaus 

bekrachtigd.  

 
9. Benoeming nieuwe kascommissie plus reserve lid 

Renskje Hietkamp (was al reserve lid)  wordt benoemd als nieuw lid ter vervanging van 

André Tanis. De kascommissie bestaat dus uit Akke Boschma en Renskje Hietkamp. 

Rein Huitema stelt zich beschikbaar als reserve lid. 

 
10. Bestuursverkiezing 

De aftredende en herkiesbare leden Geeske Schaap, Grietje Balsma, Froukje van der 

Schaar en Piet Jonker worden bij acclamatie herkozen. 

De voorzitter merkt op dat nieuwe (aspirant)bestuursleden van harte welkom zijn. 

 

Jan Willem van Essen stopt als voorzitter van de VOAN. De voorzitter merkt op dat dit 

afscheid voor het bestuur reden is om als blijk van waardering voor de prettige 

samenwerking, bijvoorbeeld rond de Centrumvisie,  hem een bos bloemen te 

overhandigen.  

Jan Willem zegt deze geste zeer op prijs te stellen en de waardering is wederzijds. 

 

Vervolgens stelt de nieuwe dorpswethouder, mevrouw Sybrig Sijtsma, zich aan de leden 

voor. Onder andere door haar ervaring met centrumontwikkeling is Akkrum voor haar 

interessant. Naast haar eigen portefeuilles wil ze, indien nodig ook op andere gebieden 

fungeren als een ‘verbindingswethouder’. 

 
 

 

PAUZE 
 

 
11. Presentatie over Ondermijning en Criminaliteit door Hillie Schaap, bijgestaan door 

wijkagent Hein Landman 

Toepasselijk voor het begrip Ondermijning is: Je ziet het pas als je het doorhebt.  

Samen met wijkagent Hein vertelt Hillie van het gemeentelijk Team Openbare Orde en 

Veiligheid meer over ondermijning. Hoe dat te herkennen en bij te dragen aan een 

oplossing. 
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Ondermijnen is het misbruiken van legale structuren om illegale activiteiten te ontplooien, 

zoals: 

- Geld ‘witwassen’ door een kapsalon of winkel te openen met geen of nauwelijks 

activiteiten.  

- Een ontmoetings- of gok-plek voor criminelen maken door misbruik van een vergunning 

voor een bijvoorbeeld café 

- Drugs produceren in te huren boerderijen, schuren of woningen 

Andere voorbeelden van ondermijning zijn bijvoorbeeld drugshandel, cybercrime 

PGB/zorgfraude en milieucriminaliteit. 

Voor ondermijning is het landelijk gebied meer en meer het doelwit. Om het landelijk gebied 

veilig te laten zijn en blijven zijn bewustwording en het hebben van open ogen en oren van 

bewoners steeds belangrijker. 

Bij het opsporen hebben oplettende burgers/buren een grote dienst kunnen bewijzen.      

En zijn mee door hun oplettendheid hennepplantages, druglabs in bedrijfsgebouwen en 

boerderijen ontmanteld. 

Criminelen hebben de bovenwereld nodig om te opereren in de onderwereld. Daarvoor 

worden bijvoorbeeld boeren, havenarbeiders, sportclubs (sponsoring e.d.), jongeren 

(pakketjes bezorgen) en arbeidsmigranten benaderd.  

Bij meldingen van burgers wordt grote zorgvuldigheid en geheimhouding geboden. 

Desgevraagd antwoordt dat Hillie dat meldingen zowel bij haar team als bij de politie 

gedaan kunnen worden. De samenwerking tussen politie en het Team Openbare Orde en 

Veiligheid is heel goed.  

Melden via Misdaad anoniem 0800 – 7000 is uiteraard ook altijd mogelijk. 

Samenvattend: Illegale praktijken/Ondermijning zit in alle lagen van de bevolking. Het 

landelijk gebied wordt steeds populairder.  

Belangrijk is dat we het samen blijven doen en allemaal ogen en oren openhouden.  

De voorzitter zegt Hillie Schaap en Hein Landman hartelijk dank voor hun aanwezigheid 

leerzame informatie. Als blijk van waardering ontvangen beiden een applaus en een bos 

bloemen. 

 

12. Pitch je idee ter verbetering van onze leefomgeving 

Maureen Hosman maakt gelegenheid van de pitch door zich voor te stellen aan de leden 

van Plaatselijk Belang. Zij studeert Bestuurskunde en Overheidsmanagement aan de 

Thorbecke Academie in Leeuwarden en loopt momenteel stage als griffiemedewerker bij de  

gemeente Heerenveen. In het kader van haar afstudeeropdracht doet zij onderzoek, o.a. 

door middel van een enquête, naar het Tsjerkebleekplan. Haar evaluatierapport, dat 

betrekking heeft op het proces rond de totstandkoming van het plan - en niet op de inhoud -

wordt in september 2023 verwacht. 

 

Zwier Kroese is de tweede pitcher van deze avond. Hij stelt dat om de vele krachten rond 

het realiseren van de Dorpsvisie 2020-2030 te bundelen er vanuit Akwaseum in 

samenwerking met PB een werkgroep is gevormd die plannen heeft ontwikkeld voor een 

‘Schetsschuit’. 

De Schetsschuit is een beproefde methode waarbij gezamenlijk – ieder vanuit eigen 

expertise en achtergrond- in korte tijd multidisciplinair ideeën worden verzameld. Voor 

Akkrum is het doel om met een aantal betrokkenen uit het dorp, de gemeente en met 

deskundigen tot een breed gedragen en uitvoerbaar plan (tot 2050) te komen.   

Na aanvankelijke aarzeling is de gemeente inmiddels ook enthousiast.  

De voorbereidingen voor de Schetsschuit zijn in volle gang. Datum: 9 en 10 mei a.s. 

Locatie: Leppehiem.  

Uitgangspunt is dat de plannen in dienst zijn van de leefbaarheid van het dorp Akkrum-Nes. 

Deelname aan de Schetsschuit is zonder last of ruggespraak.  
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Deelnemers aan de Schetsschuit zijn externe inleiders (bijv. architecten) en diverse 

instanties (zoals bijvoorbeeld gemeente, Provincie, Wetterskip en inwoners) 

Na de inleidingen worden er aan drie tafels(7/8 personen) ideeën gevormd.  

Het - door een tekenaar gemaakte en gezamenlijk vastgestelde - visuele verslag wordt aan 

het eind van de tweede dag aan burgemeester en dorpswethouder aangeboden. 

Informatie over het plan naar de bewoners zal o.a. plaatsvinden via Middelpunt, een 

prospectus (in juni a.s.) en bijvoorbeeld Akkrum.Net. 

Vervolgens zullen er informatieavonden zijn en werkgroepen worden gevormd. 

Naar aanleiding van vragen en opmerkingen uit de vergadering bevestigt Zwier dat het 

aspect van de (dorps)geschiedenis en de wensen vanuit de bewoners zeker aspecten zijn 

waarmee rekening wordt gehouden. Daarbij worden de wensen (wonen en recreëren) van 

jongeren zeker niet uit het oog verloren. Het plaatsen van een ideeën-bus is ook een 

mogelijkheid. 

 

13. Rondvraag 

Vroukje Dijkstra spreekt haar irritatie over de moeizame en daardoor lang durende gang 

van zaken rond de bestrating van de Mounedyk uit. En haar zorgen over hoe dat zal gaan 

bij de aanstaande renovatie van het centrum. 

De voorzitter deelt haar zorgen. Hij merkt op dat over het algemeen een ieder zijn best 

doet, maar dat dat niet kan voorkomen dat er helaas ook fouten worden gemaakt. 

 

Op een vraag van Eelco Sixma antwoordt de voorzitter dat verwacht wordt dat de 

werkzaamheden aan de Rakswal eind dit jaar zullen zijn afgerond. 

 

De voorzitter deelt nog mee dat kosten voor koffie, thee en cake van deze avond voor 

rekening van Plaatselijk Belang zijn. 

 

14. Sluiting 

Met dank voor ieders aanwezigheid en inbreng sluit de voorzitter rond 22.10 uur de 

vergadering en wenst allen wel thuis. 


